
Kom jij de
activiteitencommissie
versterken?

Hou jij meer van feestjes, of
ben je meer een studiebol?

Voor de
Activiteitencommissie zijn
we namelijk op zoek naar
jou!

Wij zoeken iemand die
helpt met brainstormen,
opzetten van activiteiten
en graag een bijdrage wil
leveren aan de
studievereniging. 

Lijkt dit jou wat? Stuur
vooral een email naar ons:
bestuur@svdices.nl

Nieuw bestuur! 

SV Dices
De nieuwsbrief van de studievereniging SV Dices

N O V E M B E R  2 0 2 1

Het vijfde bestuur, bestuur Stam, is uitgehamerd en het
zesde betsuur, bestuur Idsinga, is ingehamerd. Bestuur
Idsinga bestaat uit: 

Marrit Idsinga

Mathilde Stuut

Vera Akkermans

Mare Maring



Even voorstellen...

Hi! 
 

Ik ben Marrit Idsinga, 22 jaar en zit op het moment in het
tweede jaar van logopedie. Dit jaar vervul ik de functie

van voorzitter in het bestuur van SV Dices. Mezelf zou ik
omschrijven als een spontaan en open persoon. Ik ben

graag creatief bezig en vind het gezellig om met
vriendinnen af te spreken. Sinds januari woon ik op

kamers in Groningen in een heel gezellig meidenhuis.
Mijn ouders wonen in Friesland waar ik in het weekend

nog vaak te vinden ben. Voordat ik aan Logopedie
begon heb ik de opleiding tot schoonheidsspecialiste
afgerond, in het weekend ben ik dan ook vaak aan het

werk bij de sauna. 
 

Afgelopen jaar ben ik actief geweest als secretaris bij de
introductiecommissie van SV Dices. Samen hebben wij
een ontzettend leuke intro-dag georganiseerd. Dit jaar
ben ik dus de voorzitter van SV Dices, ik heb er enorm

veel zin in en hoop jullie allemaal te zien!



 

Heyhoi! 
 

Ik ben Vera Akkermans, 19 jaar en ik ben op dit moment
tweedejaars student aan de opleiding logopedie. Daarnaast

vervul ik dit jaar de rol als secretaris binnen de
studievereniging SV Dices. Ik woon nu sinds een jaar in

Groningen, maar ik ben in de weekenden vaak te vinden bij
mijn ouders die wonen in de buurt van Zwolle omdat ik daar
ook nog werk in een cafeetje als barista. Daarnaast zwem ik

ook heel erg graag en vind ik het erg leuk om tijd door te
brengen met vrienden.

 Vorig jaar heb ik het tweede semester in de
promocommissie gezeten, wat ik erg leuk vond. Ik heb hierna

besloten om me aan te melden voor het bestuur.
Als secretaris ben ik verantwoordelijk voor de verslaglegging.
Ik zal dus notuleren tijdens bestuursvergaderingen en ALV’s.

Daarnaast zorg ik voor de bestuursagenda, hou ik de
ledenadministratie bij, onderhoud ik de website en houd ik
de sociale media van de vereniging bij. Daarnaast beheer ik

ook de in- en uitkomende mails en begeleid ik samen met de
commissaris intern de promocommissie.

 



Hey!
 

Ik ben Mare Maring, 19 jaar, tweedejaars logopediestudent. Ik
woon nu meer dan een half jaar in Groningen in een gezellig

studentenhuis Oorspronkelijk kom ik uit Bakkeveen. Bakkeveen
staat bekend om zijn bosrijke gebied, dus als ik in het weekend
thuiskom hou ik er wel van om een stukje te gaan wandelen in
het bos. Verder vind ik het heel erg leuk om af te spreken met

vrienden en lekker een drankje te doen.
Ik ben niet helemaal nieuwe bij Dices, want vorige jaar heb ik mij

in het tweede semester aangesloten bij de activiteiten
commissie. Ik vond dit zo leuk, dat ik me heb aangemeld om dit

jaar een bestuursjaar te gaan doen.
Als commissaris Intern ben ik de contactpersoon tussen het
bestuur en de commissies, ik ben verantwoordelijk voor het
aansturen van de commissies en houd ook het bestuur op

hoogte van wat er binnen de commissies speelt.
 



Hi! 
 

Ik ben Mathilde Stuut en ben 21 jaar oud. Momenteel zit ik in het
2e jaar van de opleiding Logopedie en vervul daarnaast de functie
als commissaris extern en penningmeester bij SV Dices. Voor deze

opleiding heb ik een jaar de hogere hotelschool in Leeuwarden
gedaan en een tussenjaar gehad. 

Ik ben open, spontaan en graag sociaal bezig. Ik woon in een heel
gezellig en groot studentenhuis hier in Groningen. Mijn ouders
wonen op het Ibiza van het noorden, Texel. Vanwege de afstand
ga ik niet vaak meer terug naar het eiland. Ik vind het leuk om te
koken, spelletjes te spelen, biertjes drinken met vrienden, lekker

te sporten of los te gaan op stap.
Als commissaris extern houd ik mij bezig met het zoeken en

onderhouden van alle samenwerkingen vanuit SV Dices. Zoals ik
net al zei zal ik dit jaar ook de rol van penningmeester in

vervulling brengen. Ik houd mij dus bezig met alle financiën in en
rondom de vereniging. Zo ben ik verantwoordelijk voor het innen

van de contributie en stel ik de begroting op.  
Ik kijk uit naar aankomend bestuursjaar en hoop jullie allemaal

snel te zien!
 

Liefs,
Mathilde

 

 



Word jij actief lid in de
studiecommissie?

In de studiecommissie zorg
jij ervoor dat de week voor
de tentamenweek de stof
nog even vluchtig bij langs
wordt gegaan, zodat alle
stof weer fris in de
gedachten van de
studenten zit. 

Lijkt dit jou wat? Stuur ons
dan een mail naar:
bestuur@svdices.nl

Wij wensen jullie heel
veel succes met het
nieuwe blok! En tot snel
bij de activiteiten!


